
PROTOKÓŁ NR 26/2016 

Z OBRAD XXVI SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 23 MARCA 2016 ROKU 

 

 

W obradach udział wzięli : 

- radni zgodnie z załączoną listą obecności  

- sołtysi zgodnie z załączona listą obecności  

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska 

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad  

3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 

4. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Sochaczew w zakresie zapewnienia opieki bezdomnym zwierzętom na terenie gminy 

Sochaczew 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sochaczew w 2016 roku 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – 

GZGK w Sochaczewie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do 

budżetu gminy Sochaczew 

7. Przyjęcie protokołu z XXIV i XXV Sesji Rady Gminy Sochaczew 

8. Sprawy różne 

9. Zakończenie obrad XXVI Sesji Rady Gminy Sochaczew 

 

AD. 1 

 Obrady XXVI Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Czesław Ćwikliński  o godz. 10.00   

W obradach wzięło udział 15 radnych , co stanowi quorum . 

 

AD. 2 

Porządek obrad XXVI Sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie . 
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AD. 3 

 Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy . 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych o 

zadawanie pytań  

W związku z tym , że pytań nie było radni przystąpili do głosowania  

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVI/106/2016  w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy Sochaczew. 

 

AD. 4 

 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy w zakresie 

zapewnienia opieki bezdomnym zwierzętom na terenie gminy przedstawił Przewodniczący 

Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński   

Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził , że jest to skarga bezimienna , bo nie wskazanej 

lokalizacji , gdzie te zwierzęta są źle traktowane i mogłaby pozostać bez rozpatrzenia , gdyż 

napisanie , że jest to w okolicach Żelazowej Woli może sugerować , że może to być i na 

terenie innej gminy . Jednak postanowiono wszystko dokładnie sprawdzić w okolicach 

Żelazowej Woli . Na terenie gminy sprawdzono sytuację zwierząt w Chodakówku , 

Dzięglewie , Mokasie , Orłach-Cesin i w Nowych Mostkach i nigdzie nie stwierdzono złego 

traktowania zwierząt .  

- w głosowaniu wzięło udział  15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVI / 107/2016 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Sochaczew w zakresie zapewnienia 

opieki bezdomnym zwierzętom na terenie gminy Sochaczew 
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AD. 5 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński zaproponował  przedstawienie 

projektu uchwały bez przedstawiania programu opieki nad zwierzętami , gdyż omawiane to 

było na komisjach i każdy radny otrzymał projekt uchwały wraz z załącznikiem . 

Pan Przewodniczący przedstawił jakie zadania będą realizowane zgodnie z Programem 

Opieki nad Zwierzętami i poinformował , ze na realizacje tego programu przeznaczono kwote 

80.000,- złotych i jest to dużo , bo w gminie Teresin , która jest podobna wielkością do gminy 

Sochaczew przeznaczono kwotę 50.000,- złotych . 

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVI/108/2016 w sprawie 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Sochaczew 

 

AD. 6 

Projekt uchwały w sprawie zwolnienia GZGK z wpłaty nadwyżki środków obrotowych   do 

budżetu gminy Sochaczew przedstawił Przewodniczący Rady gminy Sochaczew  

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVI/109/2016 w sprawie 

zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – GZGK w Sochaczewie z obowiązku 

wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu gminy Sochaczew. 

 

AD. 7 

Protokół z XXIV i XXV Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie  

 

AD. 8  

W sprawach różnych głos zabrali : 
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Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował o spotkaniu mieszkańców z firma 

monitorującą urządzenia produkujące energie elektryczną  

 - na założenie tych urządzeń można otrzymać 80% dofinansowania , a wymagany wkład 

własny , to 5 tys. złotych  

Pan Przewodniczący poprosił radnych i sołtysów o przekazanie tej informacji mieszkańcom 

gminy Sochaczew 

Przewodniczący Rady gminy Pan Czesław Ćwikliński poinformował . że 11 marca 

obchodzony był „ Dzień Sołtysa „ i z tej okazji złożył wszystkim sołtysom życzenia i poprosił 

Pana Wójta Gminy o wręczenie sołtysom dyplomów  

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta Gminy Pana Mirosław Orlińskiego o 

przedstawienie informacji na temat funkcjonowania komunikacji autobusowej w gminie  . 

 

Pan Wójt poinformował ,że nie udało się dojść do porozumienia z ZKM Sochaczew , gdyż 

żądania zakładu dopłaty w wysokości 5,28 zł. za 1 km. Były bardzo wysokie . Po wielu 

rozmowach , które toczyły się od początku roku 2015 do sierpnia 2015 r.  , we wrześniu 2015 

roku postanowiono znaleźć inne rozwiązanie w sprawie transportu autobusowego    

Ogłoszono przetarg i wygrała firma – PKS Grodzisk Mazowiecki , która zaproponowała 

dopłatę do przewozu osób w wysokości 2,30 zł… za 1 kilometr . Postanowiono objąć 

transportem autobusowym całą gminę  , a nawet te miejscowości , w których do tej pory 

transport autobusowy nie funkcjonował .  Na początku było trochę problemów , ale na dzień 

dzisiejszy transport funkcjonuje bardzo dobrze i w ostatnim czasie nie było już żadnych uwag 

i telefonów w sprawie funkcjonowania transportu autobusowego . 

Pan Wójt poinformował , że na terenie gminy funkcjonują 3 linie autobusowe :  

S1 – dojeżdża do centrum handlowego  

S2 – jedzie z Jeżówki na Chodaków do Żelazowej Woli , a następnie do Żukowa i do szpitala 

S3- jedzie przez Chodaków , Mokas ,Żelazową Wolę , Feliksów i do centrum handlowego  

 Ceny biletów są  niższe niż w ZKM i bilet kosztuje 2, 50 zł.  

Gmina Sochaczew jest  pierwszą gmina w powiecie , która wprowadziła własny transport 

autobusowy , bo w mieście komunikacja miejska funkcjonowała od dawna . W najbliższym 

czasie pracownicy Urzędu Gminy sprawdzą jak funkcjonuje nasza komunikacja autobusowa , 

jak wygląda obłożenie kursów . Musimy szanować swoje pieniądze , więc sprawdzimy , czy 

wszystkie kursy są potrzebne .  

 

Pan Przewodniczący rady gminy , ze teraz liniami autobusowymi można dojechać do Urzędu 

Gminy , a gdy  gminę obsługiwał ZKM , to nie było to możliwe.  Ponadto nasze linie 

autobusowe stały się konkurencyjne dla ZKM , bo bilety na naszych liniach są tańsze . 
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Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował , że temat funkcjonowania schroniska „ 

Azorek „ zostanie omówiony po świętach .  

Pani Elżbieta Maciejska – sołtys wsi Kożuszki-Parcel poinformowała , że w związku z 

funkcjonowaniem tam schroniska zrobiono sondę wśród mieszkańców i okazuje się , że na 

dzień dzisiejszy mieszkańcy nie są przeciwni funkcjonowaniu schroniska , ale chcieliby , aby 

w najbliższym czasie znaleźć nową lokalizację dla schroniska  

 

Pan Nagłowski Tomasz powiedział , że sporo jest walki pomiędzy miastem , a gminą . 

Burmistrz wprowadził różne zniżki dla mieszkańców miasta na basen , czy gmina Sochaczew 

nie powinna takich zniżek wprowadzić i dla swoich mieszkańców np. dla młodzieży . 

Powinna być wspomagana rekreacja dla naszych mieszkańców , bo jest inwestycja na 

przyszłość .  

 Pani Sklarbnik wyjaśniła , że w gminie Sochaczew funkcjonuje Karta Dużej Rodziny 3+ i 

karta Seniora i te osoby korzystają z różnych zniżek . 

 

Pan Przewodniczący stwierdził ,ze jego marzeniem jest wybudowanie basenu na terenie 

gminy Sochaczew  

 

AD. 9 

Obrady XXVI Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 11.30   

 

 

      Protokółowała                                                          PRZEWODNICZĄCY  

                                                                               RADY GMINY SOCHACZEW 

Wiesława Dałkiewicz                                                     Czesław Ćwikliński  


